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Protokół Nr XXXVI/2017 

z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 maja   2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 9.35 otworzył 

XXXVI sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXXVI sesji nieobecny radny Andrzej Pożarlik. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXXVI sesji: 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXV/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

8. Informacja dot. planowanych inwestycji w zakresie gazyfikacji terenu Gminy 

Stryków.  

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/253/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 29.12.2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027, 
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d)  w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy i 

utrzymania odcinka drogi krajowej nr 71 w miejscowości Kiełmina gmina 

Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, 

e) w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Stowarzyszenia o nazwie 

„Tak dla S14” , 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) w sprawie przedłużenia zasięgu istniejących nazw ulic w miejscowości 

Stryków, 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy miejscowości Sosnowiec Pieńki, 

i) w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Dobra, 

j) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra Nowiny. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że  pkt. 8 

porządku obrad ze względów organizacyjnych( późniejszy przyjazd na sesję przedstawicieli 

gazowni) będzie procedowany w późniejszym terminie obrad i zgłosił wniosek o zmianę w 

porządku obrad polegającą,  na przeniesieniu tego punktu po punkcie  nr 11 Wolne wnioski i 

sprawy różne . 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

W imieniu Burmistrza Strykowa Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  

zgłosiła wniosek o zdjęcie z  porządku obrad XXXVI sesji projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicom w miejscowości Dobra. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXV/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 
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b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/253/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 29.12.2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027, 

d)  w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy i 

utrzymania odcinka drogi krajowej nr 71 w miejscowości Kiełmina gmina 

Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, 

e) w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Stowarzyszenia o nazwie 

„Tak dla S14” , 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) w sprawie przedłużenia zasięgu istniejących nazw ulic w miejscowości 

Stryków, 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy miejscowości Sosnowiec Pieńki, 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra Nowiny. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Informacja dot. planowanych inwestycji w zakresie gazyfikacji terenu Gminy 

Stryków.  

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianą:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Krzysztof Bandurowicz , 

2) Karol Lenart,  

3) Marek Gierat. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o: 

 pracach przygotowawczych nad powstaniem nowych terenów inwestycyjnych, które 

niewątpliwie będą miały wpływ na rozwój Gminy Stryków, 

 uczestniczeniu w obchodach 50-lecia Szkoły przy ul. Targowej w Strykowie. 

 

Na sesji Rady Miejskiej w Strykowie uczczono jubileusz 40-lecia MKS Zjednoczeni. W 

sesji uczestniczył Pan Tomasz Salski, wiceprezes ŁZPN ds. organizacyjno-finansowych, 

który z okazji jubileuszu Zjednoczonych wręczył Burmistrzowi Strykowa pamiątkową paterę, 

natomiast wieloletniego Prezesa Klubu Zjednoczeni i jednocześnie radnego Grzegorza 

Kozłowskiego, odznaczył honorową złotą odznaką związku. Radni oraz kierownictwo Urzędu 
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zostali obdarowani szalikami Klubu przez najmłodszych przedstawicieli Klubu. Były 

gratulacje, życzenia i pamiątki. 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w obchodach 

50-lecia Szkoły przy ul. Targowej w Strykowie, odczytał zaproszenie dla rady na tzw. dni 

trzeźwości oraz zaproszenie Przewodniczącego sejmiku Województwa Łódzkiego  na 

uroczystą sesję Sejmiku z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

Przewodniczący poinformował, że do rady wpłynęło sprawozdanie z realizacji Rocznego 

programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

Przewodniczący odczytał pismo Wojewody Łódzkiego Zn.PNIK-I.4131.350.2017 z dnia 21 

kwietnia 2017 r. o dokonaniu  analizy prawnej pod kątem zgodności z prawem uchwały Nr 

XXXIII/283/2017 z dnia 30 marca 2017 r. 

Przewodniczący mówił, że nie zgadza się z treścią pisma jakoby stosował szantaż wobec 

radnych wprowadzając ten projekt uchwały pod obrady rady. Każdy ma prawo zajmowania 

stanowiska. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest zadowolony z takiego rozstrzygnięcia Wojewody. W 

związku z tym, zachowanie przewodniczącego jak i wielu innych nie daje prawa do takich 

działań i na przyszłość nie będzie takich ,, wybiegów ʼʼ. My jesteśmy samorządowcami i 

kierujmy się dobrem mieszkańców i własnym. To co zostało przyjęte było ogromnym 

nadużyciem. Nie mieliśmy prawa przyjmować takiej uchwały. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że podpisuje się pod wypowiedzią radnego 

Walczaka. Wojewoda stwierdził, że wymusza Pan na radnych zachowanie tak samo jak dziś. 

przy głosowaniu nad moją kandydaturą, którą sam zgłosiłem do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Mam jednak prawo a poza tym uważam, że jest to elegancko, że się wstrzymuję od głosu, 

ponieważ nie było to głosowanie imienne  nad każdą z kandydatur, tylko zostałem wrzucony 

do jednego kotła w głosowaniu. Na przyszłość proszę unikać takich wpadek. Medialne 

przesłanki nie upoważniały nas jako rady do podejmowania takiej uchwały, Ponikwą 

rządzący wycofali się z tego pomysłu. 

Radny Łukasz Orłowski  zwracając się do radnego Krzysztofa Bandurowicza mówił, że tak 

jak i teraz radny został wysłuchany , tak samo było przy podejmowaniu tej uchwały. Więc 

mowa, że nie został wysłuchany głos radnych, którzy byli przeciwni podejmowaniu uchwały 

jest kłamstwem. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie na 

którym zapoznała się z informacją dot. promocji Gminy Stryków oraz opiniowała projekty 

uchwał. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu maju zapoznała się ze 

stanem realizacji inwestycji oraz opiniowała projekty uchwał. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu maju omawiała sprawozdanie Burmistrza z 

wykonania budżetu gminy Stryków za rok 2016. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu zapoznała się z informacją dot. zmian 

w m. p. z. p. Gminy Stryków. 
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Ad. pkt 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXV/2017 z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXV  sesji podczas obrad XXXVI sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosy  wstrzymujące  się  

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1głos  wstrzymujący  się  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

c) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/253/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 29.12.2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

d)  w sprawie przejęcia wykonania zadania w zakresie przebudowy i 

utrzymania odcinka drogi krajowej nr 71 w miejscowości Kiełmina gmina 

Stryków i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak prosił o wyjaśnienie czy finansowanie przebudowy jest w gestii 

Urzędu czy inwestora? 
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Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, ze zadanie 

finansowane będzie przez inwestora- generalną dyrekcję- po podpisaniu porozumienia i 

przejęciu gruntów od właścicieli. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie podoba mu się ten projekt uchwały i działania 

prowadzone przez generalną dyrekcję chociażby z tego względu, że od 2006 roku oczekujemy 

wszyscy przebudowy drogi Nr 14 , która nie znalazła się w budżecie centralnym. Nagle 

okazuje się, że są pieniądze w generalnej dyrekcji na przebudowę ronda. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w projekcie uchwały mówi 

się o drodze nr 71 i drodze prowadzącej do gruntów inwestora. Nie możemy przymusić 

generalnej dyrekcji do przebudowy drogi Nr 14. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

e) w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Stowarzyszenia o nazwie 

„Tak dla S14” , 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak prosił o informacje nt. funkcjonowania Stowarzyszenia. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że samorządy z południowo- 

zachodniego rejonu Łodzi podjęły taką inicjatywę powołania Stowarzyszenia. Z roku na rok 

przekładana jest budowa tej obwodnicy Łodzi, a konieczna jest ta inwestycja aby duży ruch 

mógł omijać Łódź. Stryków został zaproszony do Stowarzyszenia a powstająca sieć dróg 

ułatwi komunikację. Z tego względu Burmistrz podjął inicjatywę przystąpienia Gminy 

Stryków do Stowarzyszenia. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

g) w sprawie przedłużenia zasięgu istniejących nazw ulic w miejscowości 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0 głosów  wstrzymujących  się  

 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy miejscowości Sosnowiec Pieńki, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra Nowiny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy nazwa ulicy była konsultowana ze społeczeństwem? 

Czy będzie w związku z nadaniem nazwy zachodziła potrzeba zmiany dokumentów dla 

mieszkańców tej ulicy? 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że nazwa ulicy była 

konsultowana ze szkołą w Dobrej. Po stronie mieszkańców uchwała nie rodzi żadnych 

skutków. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głos  wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

 czy w trakcie przebudowy drogi do Smolic brana jest również pod uwagę przebudowa 

ul. Sowińskiego a szczególnie odprowadzenie wody z tej ulicy do rowu 

melioracyjnego? 

 czy zostaną ustawione ekrany akustyczne na autostradzie na wysokości ul. 

Słonecznej? 

 kiedy zostanie przywrócona poprzednia forma funkcjonowania Komisariatu Policji w 

Strykowie. W tej chwili działa tylko do godz.20.00.W mediach minister wypowiada 

się, że zlikwidowane Komisariaty zostają przywrócone do poprzedniego 

funkcjonowania. W przypadku Strykowa gdzie odczuwalny jest napływ osób innej 

narodowości, konieczne jest funkcjonowanie Komisariatu całodobowo. 

Radny mówił o tym, że nad zalewem w Strykowie został dawno temu ustawiony znak 

,,zakaz wjazdu ʼʼ ale pod nim jest tabliczka z napisem , że nie dotyczy Policji. Należy 

zdjąć jak najszybciej tą tabliczkę. Patrol Policji powinien być pieszy a nie jazda 

radiowozem i psucie ścieżki przy okazji. 

Głos zabrał Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice i mówił, że kiedyś  po opadach woda z 

pól przelewała się przez jezdnię .Teraz po wybudowaniu chodnika przez wieś woda będzie 

płynęła wzdłuż chodnika i będzie zalewała posesje. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że odwodnienie terenu, o 

którym mówili przedmówcy planowane jest łącznie z realizacją inwestycji tj. budową 

kompleksu szkolno-sportowego oraz łącznie z działką, na której został postawiony blok 

komunalny. 
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Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że w sprawie ustawienia ekranów akustycznych 

generalna dyrekcja odpowiedziała, że temat będzie rozważany po przeprowadzeniu 

ponownych badań akustycznych. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że dopóki nasz samorząd nie podejmie działań – 

zdecydowanych kroków w celu przywrócenia poprzedniej formy funkcjonowania 

Komisariatu Policji w Strykowie to tak będzie to trwać. Radny proponował najpierw 

spotkanie z komendantem Komisariatu Policji w Strykowie celem uzyskania informacji o 

przestępczości na terenie Gminy Stryków a później wystąpienie do właściwego ministra o 

przywrócenie komisariatu z naszej strony. 

Radny mówił, że Komisariat nie został zlikwidowany i do godz.20.00 spełnia swoją funkcję. 

Gorzej jest po godz.20.00. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że należy najpierw zaprosić 

Komendanta komisariatu Policji w Strykowie na posiedzenie Komisji. 

Radny Damian Drzewiecki zgłosił następujące wnioski: 

 wykosić pobocza dróg na terenie Gminy Stryków, 

 uzupełnić ubytki  asfaltu w drodze- ul. Kolejowej w Bratoszewicach ( radny zgłaszał 

taki wniosek na poprzedniej sesji), 

 wystąpić do zarządców dróg o prawidłowe oznakowanie skrzyżowania ul. Szkolnej w 

Bratoszewicach z droga krajową nr 14. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zgłosił wniosek o usunięcie trzech drzew przy drodze w 

Tymiance-Lipa. Drzewa rosną w prywatnych posesjach, jedno z nich stanowi zagrożenie 

bezpieczeństwa. Radny mówił , że złożył wniosek na piśmie w tej sprawie, telefonował do 

straży pożarnej, która jest chętna udzielenia pomocy przy wycince jednak konieczna jest 

zgoda na usunięcie drzewa oraz wyłączenie prądu przez energetyków na czas wykonywania 

tych prac. Radny zwrócił się z prośbą do Burmistrza o skoordynowanie tych prac. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w ośrodku zdrowia W Dobrej ma nastąpić zmiana 

godzin przyjmowania pacjentów przez lekarza , a ośrodek obsługuje znaczną część gminy. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że z właścicielem spółki, 

która zabezpiecza obsługę medyczną w tym ośrodku będą prowadzone rozmowy w tej 

sprawie. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o tym, że Starostwo Powiatowe w Zgierzu miało 

dokonać utwardzenia poboczy przy drodze w Woli Błędowej. Nie zostało to wykonane a po 

ostatnich deszczach wygląda to jeszcze gorzej, na jezdni leży wypłukane kruszywo. 

Radny pytał czy przy drodze krajowej Nr 14 na odcinku drogi pomiędzy Wolą Błędową a 

Bratoszewicami (tzw. Brzedza) będą ustawione wiaty przystankowe, o które radny prosił 

wcześniej. 

Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w sprawie naprawy 

poboczy w Woli Błędowej Urząd będzie interweniował w Starostwie. 

Co do ustawienia wiat przystankowych – pobocze przy drodze nr 14 na tym odcinku jest 

wąskie i nie da się ustawić wiat. 

 

Ad. pkt 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała kiedy będzie realizowany drugi etap 

kanalizacji Bratoszewice- Rokitnica? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że jest już po rozstrzygnięciu przetargowym na to 

zadanie i w najbliższym czasie zostanie podpisana z wykonawcą umowa na realizację 

zadania. 
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Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice zwrócił się z apelem aby Starostwo coś zrobiło z 

odwodnieniem terenu w Smolicach właśnie teraz kiedy budowany jest chodnik, aby uniknąć 

zalewania pól i posesji. 

Radny Bogdan Walczak z okazji Dnia Matki złożył wszystkim matkom życzenia. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa z okazji przypadającego w maju Dnia 

Samorządowca złożył wszystkim Samorządowcom życzenia. 

 

Ad. pkt 11 Informacja dot. planowanych inwestycji w zakresie gazyfikacji terenu Gminy 

Stryków.  

Informację dot. planowanych inwestycji w zakresie gazyfikacji terenu Gminy Stryków w 

latach 2017 -2018 przedstawili Pani Karolina Szpakowska i Pan Arkadiusz  Klimkiewicz z 

PSG Sp. z o.o. 

 

Ad. pkt 12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Krzysztof Bandurowicz  Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

powołanej na XXXVI  sesji RM w Strykowie , odczytał protokół i poinformował, że K. U. i 

W. nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad protokołem  K. U. i W.: 

Głosowanie: 9  głosów za 

0 głosów przeciw 

0   głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. pkt.13 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.25 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam trzydziestą szóstą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie                             

Paweł Kasica 

 

 

 


